



التاريخ : 2020/03/03

تصميم رقم (25) CIRCULAR NO

<p>According to the instructions by the Health Authority in the State of Kuwait regarding the outbreak of Coronavirus, all passengers from Philippines, India, Bangladesh, Egypt, Syria, Azerbaijan, Turkey, Sri Lanka, Georgia and Lebanon are obliged to:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1- Complete medical examination (PCR-certificate) confirming that they are free from the Coronavirus (COVID-19), before entering the territory of the State of Kuwait issued by health centers approved by the embassy of the State of Kuwait in the countries mentioned above, and in the absence of a Kuwaiti embassy in these countries it will be approved by the Certified Health Authority of the country. 2- In the event that the above (PCR) certificate is not carried, the passenger is prevented from entering the State of Kuwait and will be deported on the same carrier airline, without any financial costs incurred by the State of Kuwait, and the airline company will be fined for violating this circular. 3- The citizens of the State of Kuwait are exempt from the above circular, and the procedures in force at Kuwait International Airport by the Health Authority are applied to them. 4- This circular shall be applied from 8th of March 2020 until further notice 	<p>بناءً على تعليمات السلطات الصحية في دولة الكويت الخاصة بانتشار فيروس كورونا والإجراءات الاحترازية التي تتخذها الدول لمواجهة انتشار الفيروس، فإنه يفرض على جميع المسافرين القادمين من الدول التالية (الفلبين، الهند، بنغلاديش، مصر، سوريا، أذربيجان، تركيا، سيريلانكا، جورجيا، ولبنان)، استيفاء ما يلي:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1- إجراء فحص طبي (شهادة PCR) يؤكد خلوهم من فيروس كورونا (COVID-19)، قبل الدخول إلى أراضي دولة الكويت صادرة من مراكز صحية معتمدة من قبل سفارة دولة الكويت في الدول المذكورة أعلاه، وفي حال عدم وجود سفارة كويتية في هذه الدول يجب اعتمادها من قبل السلطات الصحية في هذه الدول. 2- في حال عدم حمل شهادة خلو من الفيروس أعلاه فإن الراكب يمنع من دخول دولة الكويت ويرحل على نفس خطوط الطيران الناقلة دون تحمل دولة الكويت أية تكاليف مالية، وتقرم شركة الطيران المخالفة لهذا التعميم. 3- يستثنى من التعميم أعلاه مواطني دولة الكويت وتطبق عليهم اجراءات الفحص المعمول بها في مطار الكويت الدولي من قبل السلطات الصحية الكويتية. 4- يطبق هذا التعميم من تاريخ 8 مارس 2020 حتى اشعار آخر.
--	---

نائب المدير العام

لشؤون مطار الكويت الدولي



Deputy Director General

of Kuwait International Airport

www.dgca.gov.com.kw, E-mail: info@dgca.gov.kw